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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 21.01.2025  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý; Daniel Rosenbaum; Jan Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová; 

Bc. Svatopluk Chrastina; František Jobek 

 

Nemluven: Tomáš Novák 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Hosté: Miroslav Peterka (místostarosta) 

 

Program jednání: 

1) Zahájení 

2) Dotační řízení 2025 – Reprezentant ČR  

3) Dotační řízení 2025 – Činnost sportovních organizací  

4) Dotační řízení 2025 – Rozvoj a opravy sportovišť  

5) Dotační řízení 2025 – Sportovní akce 

6) Dotační řízení 2025 – Významné sportovní kluby 

7) Sportovec Příbramska 

8) Různé 

9) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 6 z 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně informovala členy komise, že žadatelé o dotaci v programu Reprezentant ČR 2025 xxxx xxxx a 

xxxx xxxx projevili zájem zúčastnit se jednání komise a doplnit své žádosti o dotaci a zodpovědět případné 

dotazy členů komise. Dále informovala, že stejný zájem má žadatel v dotačním programu Rozvoj a opravy 

sportovišť Roman Chmelík za žadatele TK ROJA.  

 Program jednání navrhla rozšířit o bod: Sportovec Příbramska 

  

Hlasováno o výše uvedeném:  

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 SCHVÁLENO 

 

Na jednání se dostavil Ing. Jiří Holý 

Je přítomno 7 z 8 členů, komise je usnášeníschopná 

 

ad2) Dotační řízení 2025 – Reprezentant ČR 

Členové komise diskutovali o podaných žádostech, doložených potvrzeních reprezentantů, o projektech, 

úspěšnosti žadatelů a oprávněnosti žádostí.  

  

Na jednání se dostavili žadatelé xxxx xxxx a xxxx xxxx. 

 

xxxx xxxx – ke své žádosti sdělil, že plní podmínku dotačního programu, a to prokazatelně reprezentovat město 

Příbram umístěním loga na reprezentačním dresu, a popsal svoje úspěchy a způsob trénování. Členové komise 

se dotázali na podmínky umístění loga na reprezentačním dresu, na finanční podporu ze strany svazu a klubu, 

pod kterým je registrován a závodí (jedná se o celorepublikový klub, který má pod sebou více sportovců, které 

podporuje). Dotazovali se, zda další členy klubu, pod kterým je xxxx xxxx registrován, finančně podporují jejich 

rodná města. xxxx xxxx k výše uvedenému sdělil, že si váží podpory města, protože není obvyklé, aby rodná 

města podporovala sportovce, kteří jsou registrovaní jinde. K financování informoval členy komise, že finanční 

podpora ze strany svazu je nedostačující a že klub jej podporuje materiálně, např. nákupem kola apod. 

 

xxxx xxxx – informoval členy komise o své žádosti a projektu. Vysvětlil svůj vztah k Příbrami, že většinu svých 

tréninkových jednotek realizuje právě v Příbrami, na příbramských sportovištích. Dle jeho názoru tím splňuje 

podmínky dotačního programu. Členové komise se dotázali na potvrzení statutu Reprezentanta, protože to, 

které bylo doloženo k žádosti, nesplňuje podmínky dotačního programu. xxxx xxxx sdělil, že má novou smlouvu 

a že ji do příštího jednání doloží. Na dotaz finanční podpory uvedl, že je registrován v klubu PSK Olymp Praha 

a v Armádním sportovním centru Dukla. Finanční podpora není dostačují, a proto žádá o dotaci město Příbram. 
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Další dotaz se týkal uznatelných výdajů, na které by případnou dotaci využil – jednalo by se o náklady na  

soustředění, která bude absolvovat nad rámec těch, které hradí klub nebo armádní sportovní centrum a další 

náklady spojené s projektem, které jim nejsou hrazeny. 

 

Jednání opustili žadatelé xxxx xxxx a xxxx xxxx. 

Dostavil se žadatel Roman Chmelík předseda klubu TK ROJA viz bod Dotační řízení 2025 – Rozvoj a opravy 

sportovišť. Po představení projektu a zodpovězení otázek opustil jednání. 

 

Členové komise znovu procházejí žádosti a kontrolují plnění podmínek dotačního programu. 

 

Návrh č. 1 na rozdělení alokace ve výši 330.000,00 Kč 

Rozdělit alokaci mezi reprezentanty, kteří splňují podmínky dotačního programu, tzn. Bruslařský klub, JUDO 

Příbram, Pankration gym, xxxx xxxx a xxxx xxxx rovným dílem 330.000/5 = 66.000,00 Kč pro jednotlivé 

reprezentanty. 

  

Návrh č. 2 na rozdělení alokace ve výši 330.000,00 Kč viz tabulka 

 Hlasováno od posledního návrhu 

 

Hlasováno o návrhu č. 2 

Komise navrhuje radě města doporučit zastupitelstvu města schválit výše programových dotací v oblasti 
Sportovní akce 2025 dle výše uvedené tabulky. 
 PRO: 6   PROTI: 1 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

  

ad3) Dotační řízení 2025 – Činnost sportovních organizací 

Odbor informoval o stavu kontroly jednotlivých žádostí a kontroly členské základny. K datu konání komise 

žadatelé ani po vyzvání nedoložili potřebné podklady, aktuálně tedy není možné předložit k projednání žádosti 

o dotace podané v dotačním programu Činnost sportovních organizací 2025.  

 

  

ad4) Dotační řízení 2025 – Rozvoj a opravy sportovišť  

Předseda klubu TK ROJA Roman Chmelík seznámil členy komise s projektem zavlažování kurtů. Zavlažování 

plánují vybudovat z důvodu časové úspory a komfortu zavlažování, vytíženosti trenérů a finanční náročnosti. 

Informuje, že když se zavlažuje víc kurtů najednou, klesne tlak vody. Při turnajích a mistrovských zápasech pak 

Poř.
č. 

Žadatel Projekt  
Návrh 
komise (Kč) 

Poznámka komise 

1. 

Bruslařský klub 
Příbram, z.s. 
Legionářů 378 
261 01 Příbram VII 
IČO: 47071371 

Podpora krasobruslařky xxxx xxxxx 
zařazené ČKS do reprezentace České 
republiky v roce 2025 

60 000,00 

  

2. 

JUDO Příbram, z.s. 
Žežická 193 
261 01 Příbram VII 
IČO: 48954985 

JUDO Příbram - xxxx xxxx, reprezentace 
2025 

85 000,00 

  

3. 
xxxx xxxx 
fyz. osoba 

Dotace Reprezentant 2025 

0,00 

není splněna podmínka dot. programu - 
člen příbramského klubu v daném 
sportu nebo prokazatelná reprezentace 
města 

4 

Pankration gym,z.s. 
Špitálská 18 
261 01 Příbram I 
IČO: 22890378 

Podpora reprezentanta 

65 000,00 

  

5 

Tělocvičná jednota 
Sokol Příbram 
Gen. R. Tesaříka 162 
261 01 Příbram I 
IČO: 42726077 

TeamGym - Sokol Příbram 

0,00 

není splněna podmínka dot. programu - 
statut reprezentanta ČR 

6 
xxxx xxxx 
fyz. osoba 

Mistrovství světa IRONMAN World 
Championship Nice 2025 60 000,00 

  

7 
xxxx xxxx 
fyz. osoba 

Podpora příbramského reprezentanta ČR v 
triatlonu 60 000,00 

  

CELKEM   330.000,00   
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nestihají zavlažovat více kurtů najednou, kurty rychle vysychají a v případě větrného počasí je antukový povrch 

brzy pryč. Členové komise se dotazovali na způsob realizace, nádrže na vodu aj. 

  

 Členové komise diskutovali o jednotlivých žádostech, o projektech, vytíženosti sportovišť a plnění kritérií pro 

věcné hodnocení žádostí. Bodování a hlasování o rozdělení alokace bylo přeloženo na jednání komise 

04.02.2025. 

  

 Jednání opustili Ing. Jiří Holý a František Jobek 

 Je přítomno 5 z 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

 

 
ad5) Dotační řízení 2025 – Sportovní akce 
 Členové komise projednali jednotlivé žádosti, posoudili doložené podklady a diskutovali o splnění podmínek 

dotačního programu a přínosech projektů pro obyvatele města.  
 Připravili návrh rozdělení alokovaných prostředků k hlasování na jednání komise 04.02.2025. 
  
 
ad6) Dotační řízení 2025 – Významné sportovní kluby 
 Jedná se o nový dotační program. Členové komise prošli jednotlivé žádosti. Součástí žádosti o dotace je nově 

hodnotící zpráva, která obsahuje musí obsahovat zejména písemné zhodnocení projektu v rozsahu jedné 
strany A4 a vyplněný formulář. Jedná se o zhodnocení předchozích období, popis činnosti, včetně plánu jejího 
rozvoje, dosažených úspěchů, popis zázemí atd. (1. materiální – přehled sportovišť, jejich stav a současné 
vybavení, případně jejich plánovaný rozvoj, 2. personální – přehled týmů, včetně jejich plánovaného rozvoje, 
přehled trenérů a případně dalších členů organizačního týmu, jako např. lékař, fyzioterapeut, apod., 3. 
ekonomické – popis způsobu financování činnosti zahrnující plánované výdaje, příjmy z činnosti, příjmy z jiných 
dotačních titulů, příjmy z reklamy, sponzorské dary, apod.). Na základě výše uvedeného se členové komise 
rozhodli, že na další jednání komise pozvou vedení jednotlivých klubů, aby představili své projekty a 
zodpověděli dotazy členů komise. 

  
 
ad7) Sportovec Příbramska 
 Jan Hadraba si ověřuje, zda byli všichni členové komise seznámeni s nominacemi klubů a veřejnosti, které byly 

podány do 20.01.2025. Dále probíhala diskuse o jednotlivých nominantech, divoké kartě komise, propagaci 
akce a možném hlasování veřejnosti. 

 
 
ad8)  Různé 
  Podnět na radu 

Komise navrhuje radě města odvolání člena komise Tomáše Nováka z důvodu časté neúčasti na jednáních 
komise a dlouhodobé nečinnosti a dále navrhuje radě města snížit počet členů komise z 9 na 7. 

 Hlasováno o návrhu: 
  PRO: 5  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
 
ad9)  Závěr - diskuse 

  
 
Termín dalšího jednání komise byl stanoven na 04.02.2025 
 

 

 

 

Zapsala: Markéta Benešová  

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r. 

 


